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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

На 02.11.2022 г. се проведе Кръгла маса на тема: "ЕФЕКТИВНО УПРАВЛЕНИЕ НА ПРОДУКТОВИ ДАННИ. Глобално
решение за търговците и производителите в България". Събитието бе организирано от GS1 България под егидата
на БТПП. В него участваха представители на водещи търговски вериги и техни доставчици, експерти на немската
компания atrify и GS1 Австрия. Приветствие към участниците и официално отриване бе н... 

Програмите за финансиране на бизнеса в началото на новия програмен период, човешките ресурси в компаниите
и наставничеството между различните поколения бяха акцентите в срещата, организирана от Българо-румънска
търговско-промишлена палата и фирми от региона. Представители на Дирекция "Регионална служба по заетостта"
представиха програмите, проектите и мерките за заетост през 2022 година, както и ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Съединените щати не са в рецесия. Това заяви началникът на канцеларията на Белия дом Рон Клейн, цитиран от
"Ройтерс". Той посочи, че според наличните данни икономиката на страната е стабилна. Не сме в рецесия,
категоричен бе главният помощник на президента Джо Байдън пред Ем Ес Ен Би Си след публикуването на
седмичните данни за безработицата в САЩ по-рано днес. "Заявленията за безработица остават ... 

Българският бизнес определя инфлацията, наличността и уменията на работната сила като основни
предизвикателства през 2022 г. Влиянието на текущите глобални сътресения като инфлацията, войната за
таланти, "голямото напускане" и нарушените вериги за доставки, продължават да бъдат сериозни
предизвикателства, а 49 на сто от компаниите определят уменията на служителите като задълбочаващ се
проблем пре... 

Заглавие: КРЪГЛА МАСА: ЕФЕКТИВНО УПРАВЛЕНИЕ НА ПРОДУКТОВИ ДАННИ
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Инфлация от 108,77 на сто отчита най-големият турски град Истанбул през октомври на годишна база, предаде
турската частна телевизия НТВ. По данни на Истанбулската търговска палата през октомври цените на дребно са
се повишили с 3,96 процента спрямо предходния месец, а тези на едро с 5,98 процента. На годишна база
инфлацията е съответно 108,77 при цените на дребно в Истанбул и 104,21 при цените на ... 

През февруари 2022 година в най-големия автомобилен комплекс в България – този на Мото-Пфое в Люлин, беше
завършена най-значимата инвестиция до момента за устойчиво намаляване на въглеродния отпечатък на
компанията. На територията на комплекса влезе в действие фотоволтаична инсталация, която ще спести над 3050
тона въглеродни емисии за целия експлоатационен живот на системата. Този пилотен проект ... 

Съвместната проектна марка Ceer ще подкрепи плана на Рияд да се дистанцира от петрола, а на Foxconn да
разшири източниците на приходиТайванската технологична група Hon Hai Precision Industry, известна като Foxconn,
ще си партнира с държавния фонд на Саудитска Арабия за изграждане на електрически превозни средства, което
подчертава стремежа на престолонаследника на Кралството принц Мохамед бин Салм... 

Печалбата след данъци на АЕЦ "Козлодуй" за деветте месеца на годината е достигнала 1,36 млрд. лева. Това е
увеличение с 90% спрямо печалбата за предходната година за същия период, става ясно от междинния финансов
отчет на дружеството. От данните се вижда още, че приходите от продажбата на електроенергия се повишават в
пъти и са за над 5 млрд. лева. Справката показва, че за същия период на миналата... 

Стартира приема на проектни предложения по процедура чрез подбор BG06RDNP001-6.013 по подмярка 6.1
"Стартова помощ за млади земеделски стопани" от Програмата за развитие на селските райони 2014 - 2020 г. С
бюджет от над 30 млн. лв. ще бъдат подкрепени проекти на земеделски стопани на възраст между 18-40 години за
създаване на жизнеспособни и устойчиви земеделски стопанства.Допустими кандидати са ф... 

България, за съжаление, е в началото на процеса по декарбонизация. Страната ни още няма завършена
дългосрочна стратегия за декарбонизация за 2050 г., която поставя рамката за постигане на въглероден
неутралитет. Документът трябваше да бъде готов преди година и половина. Това заяви в интервю за БТА
Радостина Примова, старши анализатор към програмата "Енергетика и климат" на Центъра за изследване на... 

Заглавие: 108,77% инфлация в Истанбул
Дата: 03.11.2022 13:56
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Заглавие: Мото-Пфое инвестира 1 млн. лева във фотоволтаични панели
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Заглавие: Foxconn и саудитският държавен фонд ще изграждат съвместно електромобили
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Заглавие: Печалбата на АЕЦ "Козлодуй" достигна 1,36 млрд. лева за деветте месеца на годината
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Заглавие: Европейско финансиране за млади земеделски производители
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Заглавие: България е в началото на процеса по декарбонизация и няма подкрепа за зелено предприемачество,
смятат от Центъра за изследване на демокрацията
Дата: 04.11.2022 08:00
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Заглавие: Създатели на игри от България са във фокуса на четвъртото издание на Sofia Game Night

http://www.economynews.bg/10877-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B1%D1%83%D0%BB-news105893.html
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https://dobrudjabg.com/novina/evropeisko-finansirane-za-mladi-zemedelski-proizvoditeli/82771
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https://bglobal.bg/107366-%D0%A1%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B3%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D1%84%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%82%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-Sofia-Game-Night


Фестивалът ще се проведе на 5 ноември в 8 градове и 57 локацииСъс серия от събития, посветени на създаването
на видео и настолни игри, четвъртото издание на градския фестивал Sofia Game Night, което ще се проведе на 5
ноември и включва 8 градове и 57 локации, ще позволи на гостите на фестивала да се запозная с международни
компании и инди ентусиасти, създаващи игри, да разберат какво е бъдещето на... 

Българската компания Motion Software, която разработва платформа за наемане на служители дистанционно,
продължава развитието си като част от американската ExadelТемата накратко Основаната от Христо Пеев Motion
Software разработва платформа за подбор на кадри дистанционно. Бизнесът на българското дружество е
нараснал повече от двойно за 2021 г. като приходи. От юли месец Motion Software е собств... 

Нова безплатна дигитална платформа, създадена от Българската банка за развитие, предоставя ключови ресурси
и услуги в помощ на предприемачитеОнлайн финансиране до 50 000 лв., личен финансов консултант, свободен
достъп до бизнес академия и безплатно откриване на електронен магазин. Всичко това предприемачите,
стартиращи своя компания или стремящи се към разширяване на пазарното си присъствие, могат... 

Европейската комисия обмисля да предложи нови регулации за платформата "Еърбиенби" (Airbnb), както и за
други подобни компании за краткосрочно отдаване под наем на жилища, казаха източници, запознати с въпроса
пред Ройтерс. Съгласно проектозакона, тези компании ще трябва да предоставят данни за броя на потребителите
си, и техните нощувки в съответната европейска държава, добавиха източниците. Спор... 

Двете страни ще работят и за създаване на общи центрове за иновации и насърчаване на стартъп
средатаБългария и Гърция ще привличат инвеститори със съвместни проекти. Това бе договорено по време на
среща между българската правителствена делегация с министъра на развитието и инвестициите на Гърция
Андонис Георгиадис. В разговора участваха вицепремиерът по икономическите политики и министър на трансп... 

Българската банка за развитие организира онлайн събитие за представяне на програмата за енергийна
ефективност на малкия и среден бизнес. "ББР пое уверено в посока на зелена трансформация. Създаваме
продукти, с които да сме полезни на бизнеса и подкрепяме зелените политики на България", каза при
откриването на уебинара София Касидова, ръководител "Стратегическо и устойчиво развитие" в банката. В съ... 
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Заглавие: Работа от всяко кътче на света
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Заглавие: България и Гърция ще привличат инвеститори с общи проекти
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Заглавие: Великобритания е изправена пред най-дългата рецесия, откакто се води статистика
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Медия: Мениджър

https://www.capital.bg/biznes/predpriemach/2022/11/04/4409699_rabota_ot_vsiako_kutche_na_sveta/
https://www.capital.bg/biznes/finansi/2022/11/04/4405963_busterna_doza_finansi_za_malkiia_biznes/
https://travelnews.bg/bg/news/16675463446938/evrokomisiyata-gotvi-novi-regulatsii-za-airbnb-i-drugi-platformi
https://www.economy.bg/economy/view/52803/Bylgariya-i-Gyrciya-shte-privlichat-investitori-s-obshti-proekti
https://www.standartnews.com/biznes/bbr-provede-uebinar-za-energiyna-efektivnost-na-malkiya-i-sredniya-biznes-508319.html
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/velikobritania-e-izpravena-pred-nai-dalgata-recesia-otkakto-se-vodi-statistika


Английската централна банка предупреди, че Обединеното кралство е изправено пред най-дългата си рецесия,
откакто се води такава статистика, като се очаква икономическият спад да продължи и през 2024 г., предаде Си Ен
Би Си. Централната банка описа перспективите пред икономиката на Великобритания като "много
предизвикателни", отбелязвайки, че безработицата вероятно ще се удвои до 6,5% по време на д... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

/Поглед.инфо/ Населението на Латвия, както потвърждават последните статистики, бързо намалява. Кризата е
толкова силна, че някои експерти дават не повече от двадесет години за самото съществуване на тази държава
поради демографски проблеми. Как се случи това и защо руските жители на Латвия дори могат да ускорят този
процес? Естественият прираст на населението в Латвия след 1990 г. (когато страната... 

В проекта Ceer участва и тайванският гигант Foxtron, който има свой в родината сиС аудитска Арабия също влиза
във все по-примамващия бизнес с електромобили, създавайки собствена марка, наречена Ceer. Новината съобщи
лично престолонаследникът принц Мохамед бин Салман, който с управлявания от него Публичен инвестиционен
фонд ще финансира начинанието, информира местната агенция СПА, цитирана от БТА. ... 

Цакаме задължително за домоуправител, независимо дали е фирма или съсед, промените са в Закона за
управление на етажната собственост Променят Закона за управление на етажната собственост (ЗУЕС). Целта е да
се улесни достъпът до средства за енергийно обновяване в многофамилни жилищни сгради, мотивират се от
Министерския съвет. Промените са в изпълнение на реформа "Улесняване и повишаване ефективнос... 

Всички плащания, които са свързани с пенсиите, ще бъдат гарантирани и тяхното изплащане ще продължи и през
2023 г. В рамките на удължаването на бюджета за 2022 г. са предвидени и останалите социално-осигурителни
плащания, които се определят както в Закона за държавния бюджет, така и в бюджета на Държавното обществено
осигуряване (ДОО). В това увери служебният социален министър Лазар Лазаров по вре... 

Очаква се Португалия да въведе проект за 4-дневна работна седмица от 2023г. Компаниите, които проявяват
интерес, могат да се включат. Властите в страната очакват в експеримента да участват предимно фирми от сектора
на услугите. Много работодатели заявиха, че на този етап това не е удачно, заради икономическата криза,
съобщава БНТ. Синдикатите отдавна настояват да се работи по-малко. В този смисъл... 

Заглавие: Заминаването на руснаците ще помогне за изчезването на Латвия
Дата: 04.11.2022 05:53
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: И Саудитска Арабия ще прави електромобили
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Медия: Carmarket.bg

Заглавие: Отново ни бъркат в джоба за имотите, ще плащаме задължително и за...
Дата: 04.11.2022 01:31
Медия: Буднаера

Заглавие: Подкрепата за пенсионерите ще продължи и догодина
Дата: 04.11.2022 10:07
Медия: News.bg

Заглавие: Португалия обмисля въвеждане на 4-дневна работна седмица от 2023г.
Дата: 04.11.2022 10:03
Медия: Frog news

Заглавие: 50 000 ДУШИ НА ПРОТЕСТ В МАДРИД С ИСКАНЕ ЗА ПО-ВИСОКИ ЗАПЛАТИ
Дата: 04.11.2022 08:43
Медия: Агенция Сливен

https://pogled.info/svetoven/evropa/zaminavaneto-na-rusnatsite-shte-pomogne-za-izchezvaneto-na-latviya.148354
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http://www.budnaera.com/202204f/2240426.html
https://news.bg/politics/podkrepata-za-pensionerite-shte-prodalzhi-i-dogodina.html
https://www.frognews.bg/novini/portugaliia-obmislia-vavejdane-4-dnevna-rabotna-sedmitsa-2023g.html
https://agencia-sliven.com/index.php?id=406082


50 000 души участваха в демонстрация, свикана от двата основни работнически синдиката в Мадрид. Те поискаха
увеличение на заплатите, което да гарантира, че покупателната способност на работещите няма да намалява на
фона на високата инфлация. Шествието започна от три различни места в Мадрид и завърши на Plaza Mayor, където
се събраха всички протестиращи. Освен от столицата имаше и от автономните ре... 

Лондон приютява най-големия център за данни в ЕвропаДефицитът на ИТ таланти в глобален мащаб е осезаем, а
в условията на недостиг на кадри всяка страна се опитва да привлече кадърните хора при себе си.
Съперничеството обаче се разгръща на още по-сериозна дълбочина, когато конкуренцията за кадри е между САЩ
и ЕС. А Европа има с какво да се надиграва: дистанционна работа, здравеопазване и атрактивни... 

Общата стойност на допълнителния газ в хранилищата в ЕС между 1 април и 31 октомври е 107 милиарда евро, но
сумата може да бъде неимоверно по-голяма през 2023 г.На фона на мрака на енергийната криза в Европа се
появява тиха увереност. Цените на природния газ падат, докато резервоарите за съхранение се пълнят.
Търсенето намалява, подпомогнато от времето. Преминаването през зимата, без да се разчита... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Цените на петрола се понижиха в ранната търговия в четвъртък задно с поевтиняването на други след четвъртото
повишение на лихвените проценти от Федералния резерв за годината Към 9:00 часа българско време сортът
Брент поевтиня с 0,50 долара, или 0,52%, до 95,66 долара за барел. Цената на американския лек суров петрол
WTI се понижи с 0,62 долара, или 0,69%, до 89,38 долара за барел. В сряда Федера... 

70% от народните представители гласуваха за военна помощ, а виждаме, че 70% от гражданите са против. Това
означава, че депутатите не умеят да провеждат стратегическа комуникация. Това заяви бившият министър на
отбраната Велизар Шаламанов в ефира на БНТ. ''Руската пропаганда и дезинформация са много силни в
България. Нашите служби и СЕМ се провалят в задачата си да осигурят надеждна информация. 40 ... 

Въпрос: Преди седмица Народното събрание гласува документ, който даде мандат на Министерския съвет и БНБ
за ускорени преговори за приемане на еврото. Какво променя този документ? Росица Велкова: Решението
изразява ясната политическа воля на народните представители. То беше прието с конституционно мнозинство.
Така се даде мандат за активни действия от страна на служебното правителство с оглед да се... 

Заглавие: ЕС привлича ИТ таланти с куп социални придобивки
Дата: 04.11.2022 10:36
Медия: TechNews

Заглавие: Истинската цена за откачането на Европа от газа на Путин
Дата: 04.11.2022 10:58
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Цените на петрола се понижават
Дата: 03.11.2022 09:42
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Шаламанов: В българските складове има достатъчно въоръжение в изправност и готовност
Дата: 04.11.2022 09:03
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Финансовият министър в интервю за "Капитал": Ще работим за приемане на еврото от 2024 г.
Дата: 04.11.2022 09:51
Медия: Министерство на финансите

Заглавие: Деси от Каспичан може да стане първата българка сенатор в САЩ: Проблем номер 1 на хората тук са
сметките са ток
Дата: 04.11.2022 09:43
Медия: Petel.bg

https://technews.bg/article-147861.html
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/112145-istinskata-tsena-za-otkachaneto-na-evropa-ot-gaza-na-putin
https://akcent.bg/?i=61251
https://eurocom.bg/new/shalamanov-v-blgarskite-skladove-ima-dostatchno-vorzhenie-v-izpravnost-i-gotovnost
https://www.minfin.bg/bg/media/11997
https://petel.bg/Desi-ot-Kaspichan-mozhe-da-stane-parvata-balgarka-senator-v-SASHH--Problem-nomer-1-na-horata-tuk-sa-smetkite-sa-tok__463977


Кадър bg-voice.com Нейната история е уникална. Тя идва в Съединените щати едва на 8 години от сиропиталище в
Каспичан. Днес Деси Андерсън е републиканският кандидат за щатския сенат от 46-ти район в централен Илинойс,
пише bg-voice.com. 35-годишната Деси отраства в щата Орегон, където е отлична ученичка, а по-късно завършва
Университета в Индиана. Следва стаж в Американския конгрес, където работи... 

Нейната история е уникална. Тя идва в Съединените щати едва на 8 години от сиропиталище в Каспичан. Днес
Деси Андерсън е републиканският кандидат за щатския сенат от 46-ти район в централен Илинойс, пише bg-
voice.com. 35-годишната Деси отраства в щата Орегон, където е отлична ученичка, а по-късно завършва
Университета в Индиана. Следва стаж в Американския конгрес, където работи за представители от... 

Bank of England предупреди, че Обединеното кралство е изправено пред най-дългата рецесия от началото на
отчитането на статистика, тъй като лихвените проценти бяха повишени най-много за последните 33 години. Bank of
England предупреди, че Обединеното кралство ще се изправи пред много предизвикателен двугодишен спад, като
безработицата почти ще се удвои до 2025 г.Гуверньорът на Bank of England Андрю... 

Обявената във фалит хазартна компания на Васил Божков "Ню геймс" дължи малко над 223 милиона лева на
държавата заради неплатени такси върху организирането на моментните лотарийни игри. Такова е решението на
столичния административен съд, научи Mediapool. Установеният дълг от хазартни такси е точно 188 199 519 лева, а
34 991 384 лева са лихви върху просрочените плащания. Спорът по делото е заради к... 

Ким Кардашиян, сестрите ѝ и хилядите им последователи инфлуенсъри трябва всеки ден да благодарят на
съдбата, че не са се родили в Китай, защото иначе биха останали без работа, и то в страна, която доскоро беше
рай за практикуващите тяхното занимание. Властите в Китай от години се опитват да контролират повече
инфлуенсърите, а отскоро е в сила ново правило: популярните личности в страната вече няма... 

Служебният министър на правосъдието уточни, че съдът е пратил ГДО в дома на Нинова"Мисля, че този въпрос се
изясни. Главна дирекция "Охрана" е била там по съдебно разпореждане, за да връчи книжа, свързани с частна
жалба на г-жа Нинова срещу Явор Дачков. По разпореждане на съда те трябва да ги връчат на двете страни, за да
могат те, ако евентуално преценят, да се възползват от правото си на обжалва... 

Заглавие: Ромка може да стане първата българка сенатор
Дата: 04.11.2022 09:40
Медия: Бургас 24

Заглавие: BANK OF ENGLAND ПРЕДУПРЕЖДАВА ЗА НАЙ-ДЪЛГАТА РЕЦЕСИЯ В ИСТОРИЯТА НА ОБЕДИНЕНОТО
КРАЛСТВО
Дата: 04.11.2022 08:32
Медия: 5GMedia

Заглавие: "Медиапул": Българите са дали 2.66 милиарда лв. за лотарийните талони на Божков
Дата: 04.11.2022 10:07
Медия: Свободно слово

Заглавие: Новото правило на Китай: Само звезди с морал в рекламите
Дата: 04.11.2022 04:53
Медия: Класа

Заглавие: Зарков: Около 40 мин. гривната на прокурорския син от Перник не е излъчвала сигнал
Дата: 03.11.2022 17:39
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Кирил Домучиев дърпа няколко дължини пред Гриша Ганчев. Купува телевизия "бТВ" с
многомилионна сделка.
Дата: 03.11.2022 17:32
Медия: 7 дни спорт

https://www.burgas24.bg/novini/mejdunarodni/Romka-mozhe-da-stane-purvata-bulgarka-senator-1452024
https://5gmedia.bg/28806/bank-of-england-preduprezhdava-za-nay-dlgata-recesiya-v-istoriyata-na-obedinenoto-kralstvo
https://svobodnoslovo.eu/%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B0%D0%BF%D1%83%D0%BB-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%B8-2-66-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B0/
http://www.classa.bg/%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B0/item/457190-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B7%D0%B2%D0%B5%D0%B7%D0%B4%D0%B8-%D1%81-%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BB-%D0%B2-%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/284400-zarkov-okolo-40-min-grivnata-na-prokurorskiya-sin-ot-pernik-ne-e-izlachvala-signal
https://7dnisport.bg/archives/211345


Братя Домусчиеви съжалявали, че са се разделили с Нова тв, чрез което можеха да осъществяват търговия с
влияние. Един от най-богатите българи Кирил Домусчиев, който е председател на КРИБ и главен изпълнителен
директор на фармацевтичната компания "Хювефарма", води преговори да купи една от най-големите частни
телевизии на bTV, пише "Филтър", позовавайки се на свои източници в медията и служители от... 

Според тях е крайно време да се промени системата за оценяване на учениците Да се направи рязка промяна на
това как се учи - учебните програми да бъдат освободени от излишни факти, да се промени формата на изпитите,
да се даде повече свобода на учителите и т.н. - това са част от задачите, които директори задават пред бъдещия
министър на образованието. В свой пост във фейсбук председателят на Съюза... 

Това е равно на 0.5% от брутния ни вътрешен продукт за същия периодЗа малко повече от четири години – между
1 септември 2015 година и 31 декември 2019 г. – хазартната компания на Васил Божков "Ню геймс" е реализирала
продажби на талони за близо 2.426 милиарда лева. От тези приходи комисионната (печалбата) за компанията на
Васил Божков е гонила милиард, достигайки 878 306 349 лв. Обявената във фали... 

Заглавие: Директори поставиха 10 задачи пред бъдещия просветен министър
Дата: 03.11.2022 17:00
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Лотарията на Васил Божков продала талони за над 2.4 милиарда лева за четири години
Дата: 04.11.2022 10:05
Медия: Факти

https://www.flagman.bg/article/279159
https://fakti.bg/bulgaria/727359-lotariata-na-vasil-bojkov-prodala-taloni-za-nad-24-miliarda-leva-za-chetiri-godini
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